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Θέματα

1. Επικύρωση Πρακτικών

Έγινε ανάγνωση και έγκριση του πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίας καθώς και των
οικονομικών καταστάσεων του 2018 με υπογραφή από τα παρόντα μέλη.

2. Ενημέρωση από τεχνικούς σύμβουλους

2.1 Ο κύριος ενημέρωσε το σώμα για:

• Προσφορές ανακαίνισης παλαιού δημοτικού σχολείου και εξήγησε όλα τα στάδια
της διαδικασίας. Τα μέλη επικύρωσαν την πλέον συμφέρουσα προσφορά του
κύριου με το ποσό των €90.098 + ΦΠΑ και εξουσιοδότησαν
τον Γραμματέα να προχωρήσει με ενημερωτικές επιστολές στους προσφοροδότες.

• Το θέμα του παιδότοπου προχωρεί κανονικά και μόλις έχει την οριοθέτηση θα
γίνει και η αίτηση στο Υπουργείο Παιδείας για παραχώρηση άδειας χρήσης

• Το θέμα παλαιών γραφείων του Κοινοτικού Συμβουλίου μένει στην αναμονή μέχρι
να ξεκαθαρίσει το θέμα των γραφείων της πρώην ΣΠΕ

• Η ημερομηνία 01/10/19 είναι εφικτός στόχος έναρξης του έργου επέκτασης του
πλακόστρωτου πλατείας και σε συνεργασία με τον άλλο τεχνικό σύμβουλο κύριο

θα ολοκληρωθούν όλες οι αναγκαίες ενέργειες που απαιτούνται για
επίτευξη του.

2.2 Ο τεχνικός σύμβουλος , κύριος••••••• ενημέρωσε τα μέλη για
• την αξιολόγηση των προσφορών για επιδιόρθωση πεζοδρομίων που δείχνει ως

επιτυχών προσφ5sφοδότη την εταιρεία •••• •••••••••~ με
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κόστος 35.547. Τα μέλη επικύρωσαν και ανέθεσαν στον Γραμματέα και τεχνικό
σύμβουλο να προχωρήσουν στα δέοντα για άμεση έναρξη επιδιορθώσεων.

• Για τον φάκελο «lmage» δεν μπόρεσε να ενημερώσει καθώς δεν κατάφερε να έχει
τον φάκελο , κάτι που θα γίνει σε επόμενη συνεδρία

• Το έργο εξωραϊσμού της εισόδου της Κοινότητας αναμένεται η δημοσίευση άρσης
ρυμοτομίας και αμέσως προκήρυξη προσφορών

• Το μονοπάτι •••• είναι έτοιμος ο σχεδιασμός. Αναμένεται έγκριση του
κονδυλίου από Επαρχιακή Διοίκηση και η εξασφάλιση άδειας εισόδου στο
τεμάχιο της κυρίας•••••••• για την έναρξη του έργου. Το έντυπο
της συγκατάθεσης θα αποσταλεί από την Επαρχιακή Διοίκηση

• Ο τοίχος έναντι από το εστιατόριο «:••••• θα γίνει μέσω αναπτυξιακών
κονδυλίων μόλις ολοκληρωθεί η τοπογραφική εργασία.

• Για στάσεις λεωφορείων αναμένεται να ανοίξει νέο σχέδιο του Υπουργείου
Μεταφορών. Μέχρι τότε τα μέλη συμφώνησαν να αναθέσουν στο γραφείο
Γεωργίου την ετοιμασία σχεδίων ( 2 προτάσεις) για την κατασκευή 3 στάσεων με
κονδύλι του Κοινοτικού Συμβουλίου.

8 3. Ενημέρωση από t

Στις 20:00 μπαίνει στην συνεδρία ο κύριος
που θα μπορούσε να προσφέρει στο συμβούλιο.

για να παρουσιάσει τις υπηρεσίες

Ανέφερε ότι ως εταιρεία με τεράστια εμπειρία και συνεργασία με πολλά Κοινοτικά
Συμβούλια και Δήμους μπορεί να προσφέρει συμβουλευτικές υπηρεσίες που έχουν να κάνουν
με διαδικασίες και τεχνολογία στην βάση νέων απαιτήσεων του κράτους όπως:

• Αρχειοθέτηση
ο Αλληλογραφίας
ο Αρχείο βάση προτύπων

• Συμφιλίωση μητρώων
• Ευκολότερη πληρωμή λογαριασμών
• Έξυπνη φορολόγηση

8 Σ' ' - ' , , 1800 ,υμφωνα με τον κυριο το κοστος της προτασης ειναι ευρω και
περιλαμβάνει (εντοπισμό αναγκών και εκπαίδευση προσωπικού στις νέες, απλές διαδικασίες)
πληρωτέο μόνο αν τα μέλη είναι ικανοποιημένα με τα αποτελέσματα.

Ο πρόεδρος ευχαρίστησε τον κύριο •••t για την ενημέρωση και ζήτησε από τα μέλη
να αποφασίσουν μετά την αναχώρηση του. Τα μέλη αποδέχτηκαν την πρόταση του μετά την
αποχώρηση του.

Σύνταξη: Πρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου
Λάζαρος Λαζάρου
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4. Διάφορα θέματα

Ακολούθησε συζήτηση και λήψη αποφάσεων επί διαφόρων θεμάτων όπως:

4.1 Μηνύματα πανκοινοτικής

• Λήψη μέτρων απομάκρυνσης εγκαταλελειμμένων αυτοκινήτων
• Πλήρες φωταγώγηση αμπελώνων και Κοιλάδων
• Φωταγώγηση δρόμου παρά την Cybarco με φωτοβολταικά
• Αναγκαία παρουσία του προσωπικού στις παγκοινοτικές
• Ανάγκη διαμαρτυρίας για τα προβλήματα περιοχής Λίμνες στις 14/03/2019 και ώρα

11 :00 καθώς και πρόσκληση για δημοσιογραφική διάσκεψη
• Ανάγκη εξασφάλισης αποθηκευτικού χώρου στους πληγέντες κατολίσθησης για

φύλαξη των επίπλων τους
• Ανάγκη καλύτερου τρόπου ενημέρωσης/ επικοινωνίας για θέματα που απασχολούν8 τους πολίτες

4.2 Αξιολόyηση και κίνητρα προσωπικού

• Η κατάθεση αξιολογήσεων από όσα μέλη το επιθυμούν θα γίνει πριν την επόμενη
συνεδρία

• Η ανάγκη παραχώρησης κινήτρων στο προσωπικό συνδεδεμένων με την επιτυχία
συμφωνημένου στόχου πέρασε με μικρή πλειοψηφία. Διαφώνησαν οι κύριοι
Αντρέας Θεοδούλου, Κυριάκος Ψωματής, Κυριάκος Φουτάς και Μάρκος Φουτάς.

4.3 Εισηyήσεις επιτροπών

4.3.1 Ο πρόεδρος της επιτροπής πολιτισμού εισηγείται την δωρεάν παραχώρηση του
θεάτρου στις 16/07 για φιλανθρωπική εκδήλωση. Τα μέλη ενέκριναν ζητώντας την διασφάλιση81 όντως τα έσοδα θα δοθούν για φιλανθρωπικό σκοπό.

4.3.2 Ο πρόεδρος της επιτροπής ανάπτυξης κύριος Κυριάκος Φουτάς έθεσε θέμα
διάνοιξης δύο γεωτρήσεων για κάλυψη των έκτακτων αναγκών υδατοπρομήθειας της
Κοινότητας

Από την συζήτηση διεφάνη ότι μάλλον άσκηση πίεσης προς το Τμήμα Υδάτων θα
πρέπει να γίνει έτσι που να καλύπτει τις ανάγκες της Κοινότητας όπως προνοεί και το
Κυβερνητικό Έργο. Σε αντίθετη περίπτωση να απευθυνθούμε στον Επίτροπο Διοικήσεως για
μακρά καθυστέρηση στην αποκατάσταση βλαβών του αγωγού.

4.3.3 Ο Πρόεδρος της Επιτροπής τουρισμού κύριος Χάρης Στυλιανίδης ζήτησε
ενημέρωση για τον χρόνο ολοκλήρωσης του τουριστικού χάρτη και της νέας ιστοσελίδας.

Ο κύριος Μάρκος Φουτάς ανέφερε ότι ο χάρτης θα είναι έτοιμος σε μία εβδομάδα. Ο
κύριος Αχιλλέας Αγαθοκλέους ανέφερε ότι η ιστοσελίδα είναι ήδη έτοιμη
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4.4 Εκκpεμούντα θέματα Γραμματέα

4.4.1 Ενημέρωση για τον έλεγχο της νομιμότητας αποφάσεων του Κοινοτικού
Συμβουλίου από Επαρχιακή Διοίκηση. Τα μέλη εξέφρασαν την δυσαρέσκεια τους ειδικά
στο θέμα απόρριψης ένταξης όλων των εργατών σε κλίμακα. Ο Γραμματέας θα
απαντήσει στα σχόλια , απορίες στης Επαρχιακής Διοίκησης.
4.4.2 Έγινε έγκριση ανανέωσης άδειας λειτουργίας ••••••••• με
επιφυλάξεις των κυρίων Αντρέα Φιλίππου και Αντρέα Ρούσου. Να διευθετηθεί
συνάντηση νοουμένου ότι θα προηγηθεί η παραλαβή του φακέλου οικοδομής του

και παρουσιαστεί στην ολομέλεια.
4.4.3 Αποφασίστηκε η αγορά καταστροφέα εγγράφων για εξυπηρέτηση της
προστασίας προσωπικών δεδομένων
4 . .4.4 Όσο αφορά το μουσείο χαλουμιού αποφασίστηκε όπως ετοιμαστούν όροι το
συντομότερο δυνατό για να ζητηθούν προσφορές. Από την συζήτηση διεφάνη η
ανάγκη για διαχωρισμό σε δύο τομείς: - φυσικό υλικό και - ψηφιακό μέρος τα οποία να
εμπεριέχουν τα στοιχεία της διαδραστικότητας για να μην αποκλειστούν
προσφοροδότες. Και οι δύο τομείς να περιλαμβάνουν το στοιχείο της
διαδραστικότητας. Ο Γραμματέας υπερτόνισε ότι για να προχωρήσει το γραφείο του σε
διαγωνισμό προσφορών θα πρέπει να προηγηθεί χωροταξική αποτύπωση των
αιθουσών και να προσδιοριστεί με ακρίβεια η θέση και η αίθουσα που θα εκτεθεί το
κάθε αντικείμενο. Επίσης ζήτησε από την ολομέλεια να διασαφηνίσει την ποσότητα
αλλά και το είδος των αντικειμένων των δύο προτεινόμενων φάσεων για να μπορέσει
να συντάξει ομοιόμορφες προδιαγραφές και συγκεκριμένους όρους εντολής.

Η συνεδρία έληξε στις 00:00 χωρίς να καλύψει τα εκκρεμούντα
Γραμματέα.

• Σημείωση: Τυχόν εισηγήσεις για τροποποίηση στα πρακτικά παρακαλώ όπως αυτές αποστέλλονται
γραπτώς 3 ημέρες πριν την επόμενη συνεδρία

Σύνταξη: Πρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου
Λάζαρος Λαζάρου
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